
 PROTOKÓŁ  Nr 49.2017 
z posiedzenia  Komisji  Rewizyjnej 

z dnia 7 marca 2017 r. 
 
Obecni: 
 
1. Mirosław Sobczak            -  Przewodniczący Komisji 
2. Urszula Pankowska          -  Zastępca Przewodniczącego  
3. Katarzyna Sadurska          -  Członek Komisji 
4. Waldemar Sitek                -  Członek Komisji 
5. Włodzimierz Malinowski - Członek Komisji  
 
Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 
 

1. Waldemar Banaszek- Zastępca Burmistrza Tłuszcza  
 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący i zaproponował następujący 
porządek: 
 
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji;  
2. Omówienie spraw związanych z oświatą- kwota subwencji, wdrożenie 

reformy oświaty;  
3. Zapoznanie z korespondencją;  
4. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia Komisji. 
 
Ad1. Protokół Nr 48.2017 z dnia 24 lutego 2017r. został odczytany i przyjęty.  
 
Ad2. Przewodniczący Komisji Mirosław Sobczak spytał jaka będzie przyznana 
Gminie kwota subwencji oświatowej. 
Zastępca Burmistrza Waldemar Banaszek powiedział, że według informacji, 
które zostały przekazane przez Ministerstwo Edukacji Narodowej, łączna kwota 
subwencji i dotacji będzie mniejsza względem ubiegłorocznej o ok. 500 tys. zł. 
Dodał, że w związku z reformą oświatową i koniecznością przekształcenia 
placówki oraz dostosowania jej dla potrzeb uczniów będzie musiał zostać 
wykonany plac zabaw w obecnie istniejącym gimnazjów w Tłuszczu oraz 
ogrodzenie oddzielające uczniów tej szkoły od Zespołu Szkół im. K. K. 
Baczyńskiego. W chwili obecnej nie ma rozporządzeń precyzujących pewne 
kwestie, samorządy działają jedynie w oparciu o zmiany w ustawie Prawo 
oświatowe. 
Powiedział, że rodzice mają czas do 10 marca na wypełnienie deklaracji 
określającej, do której placówki będzie uczęszczało dziecko.  
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Oprócz opinii od Mazowieckiego Kuratora Oświaty w Warszawie w sprawie 
dostosowania sieci szkół i okręgów w gminie Tłuszcz, trzeba poczekać na opinię 
Związków Zawodowych w tej sprawie. 
 
Radny Mirosław Sobczak powiedział, że wskazane jest, aby ograniczyć 
zwolnienia młodych nauczycieli, którzy posiadają stosowne kwalifikacje, a 
pozostawiać na stanowiskach emerytów, którzy pobierają świadczenie i mają 
zapewniony dochód. 
Zastepca Waldemar Banaszek powiedział, że to Dyrektor Szkoły jest 
pracodawcą i do niego należy decyzja w sprawie zatrudnienia oraz zwalniania 
pracowników. Dodał, że należy pamiętać o konieczności wypłaty odprawy 
przedemerytalnej takiemu pracownikowi, jeśli nie została wypłacona wcześniej. 
 
Radny Waldemar Sitek spytał, czy będzie odbywał się nabór do Przedszkola w 
Postoliskach. 
Zastępca Waldemar Banaszek powiedział, że w chwili obecnej trwają prace w 
budynku, nie jest on odebrany i nie odbywa się do niego nabór, jednak do 1 
września przedszkole zostanie uruchomione i wtedy odbędzie się dodatkowy 
nabór.  
 
Ad3. Do Komisji wpłynęła następująca korespondencja: 
 

1. Zarząd Koła Nr 84 „Ciernik” w Tłuszczu zwraca się z prośbą o 
wygospodarowanie pomieszczenia na biuro dla członków Koła. 
Przydzielenie biura usprawniłoby pracę oraz przyczyniło się do osiągania 
przez reprezentantów kolejnych sukcesów. 
Załącznik Nr 1 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radny Mirosław Sobczak powiedział, że toczą się 
rozmowy w sprawie lokalizacji biura dla członków Koła „Ciernik”.  
 

2. Opinia Mazowieckiego Kuratora Oświaty w sprawie uchwały Rady 
Miejskiej w Tłuszczu w sprawie projektu dostosowania sieci szkół 
podstawowych i gimnazjów do nowego ustroju szkolnego 
wprowadzonego ustawą- Prawo oświatowe.  
Po przeanalizowaniu treści wyżej wymienionej uchwały Mazowiecki 
Kurator Oświaty stwierdza, że rozwiązania w niej zaproponowane są 
zgodne z obowiązującym prawem. 
Załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. 
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3. Mieszkanka Postolisk wnioskuje o budowę wodociągu w ciągu               
ul. Aksamitnej.  
Pismo stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
Komisja zapoznała się. Radni uważają, że Radny z tego okręgu 
wyborczego powinien wygospodarować środki na włączenie tej ulicy do 
głównej sieci wodociągowej w miejscowości Postoliska. 
 

Ad4. Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 23 marca 2017r. godzina 
13.30. 
 
Na tym protokół zakończono.                                                                            
                                                                               Przewodniczący Komisji 
          
                                                                                     Mirosław Sobczak  
 
Załączniki do wglądu w pokoju 38.    
Nagranie wideo z posiedzenia Komisji  
stanowi załącznik do niniejszego posiedzenia 
Dokument utworzyła : Aleksandra Borowa 
Dnia 8 marca 2016 r.  
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 


